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O odkanalizování obce už se mluví 

dlouho, ale teprve teď byl učiněn první  

ne krok, ale spíše krůček k její realizaci. 

Zastupitelstvo obce zadalo zpracování 

studie k tomuto problému ing.Marti-

nu Dobešovi a za přítomnosti autora ji 

projednalo na veřejném zasedání dne 

18. 9.

Autor zpracoval a porovnával tři vari-

anty řešení v závislosti na typu kanali-

zace a na tom, do které čistící stanice 

vyústí. Byla porovnávána kanalizace 

spádová (gravitační) a tlaková, přičemž 

autor sám se klonil ke kanalizaci tla-

kové. Za její hlavní výhodu považuje 

podstatně nižší pořizovací náklady. 

Podle předběžného propočtu by spádo-

vá kanalizace přišla asi na 32 milionů 

Kč, kdežto tlaková na 18,2 mil. Vysoké 

pořizovací náklady se potom promí-

tají do výše stočného, takže v přípa-

dě spádové kanalizace by v důsledku 

vysokých odpisů bylo stočné zřejmě 

výrazně vyšší. Jistou nevýhodou tlako-

vé kanalizace je, že u každého domu 

musí být vybudována nákladem 50 

– 60 tis. Kč čerpací jímka s ponorným 

čerpadlem a drtičem odpadu. Po napl-

nění jímky se obsah přečerpá do kana-

lizačního potrubí, které má menší prů-

měr než u kanalizace spádové a může 

být uloženo v menší hloubce, takže se 

podstatně šetří na pořizovacích nákla-

dech. Tlaková kanalizace je tedy závis-

lá na elektrické energii. Autor studie 

odhaduje, že při produkci asi 500 litrů 

odpadu u čtyřčlenné rodiny by činila 

spotřeba energie asi 27 KWhod. ročně.

U spádové kanalizace toto zařízení 

odpadá, odpadní vody proudí volně do 

kanalizace po spádu, který musí být 

minimálně 1 %. Přestože jsou Máslovi-

ce umístěny ve svahu, nebylo by možné 

použít spádové kanalizace po celé obci, 

bylo by nutné asi 600 m  odkanalizovat 

tlakově. Při jednotné výši stočné by to 

vytvářelo nerovné podmínky jednot-

livých uživatelů kanalizace. Při volbě 

spádové kanalizace by také bylo obtíž-

né napojení na čističku Vodochody. 

Sám autor se kloní spíše k vybudo-

vání vlastní čističky, a to především 

z hlediska možných organizačních pro-

blémů s budoucím provozem společné 

čističky. Pořizovací náklady čističky 

odhaduje v obou případech ve stejné 

výši. Autor ještě upozorňuje na to, že 

krajský úřad má zpracovaný plán odka-

nalizování a čištění odpadních vod na 

celém území Středočeského kraje, ve 

kterém se předpokládá pro Máslovice 

použití tlakové kanalizace s vyústěním 

do čističky ve Vodochodech. Pokud 

by obec zvolila jinou variantu, musí 

požádat o změnu tohoto plánu s patřič-

ným zdůvodněním.      

O studii se rozvinula mezi přítom-

nými občany živá diskuse, ve které 

byla zmíněna jako varianta i kořeno-

vá čistička, která je sice energeticky 

nenáročná, ale její účinnost v zimním 

období klesá. U nás nepřichází v úva-

hu z nedostatku vhodného prostoru 

pro její umístění. Diskusi uzavřela sta-

rostka konstatováním, že pokud budou 

pro příští několikaleté období  vypsány 

dotační tituly, které by dávaly naději, 

že obec by dotaci na kanalizaci dostala, 

zadá se ke zpracování projektová doku-

mentace k územnímu řízení, ve které 

bude defi nitivně rozhodnuto jak o typu 

kanalizace, tak i volbě čističky. To bude 

předmětem dalšího  jednání zastupitel-

stva za široké účasti veřejnosti. Celá 

studie budoucího odkanalizování obce 

je pro zájemce k volnému nahlédnutí 

na obecním úřadě.
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O OBECNÍ KANALIZACI POPRVÉ 
KONKRÉTNĚJI
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Rozhodla jsem se napsat do místního Zpravodaje poté, co 

jsem v posledních měsících dospěla k závěru, že komunika-

ce mezi zastupitelstvem a občany neprobíhá úplně nejlépe.

K této domněnce jsem dospěla kvůli drobné, nepříliš 

významné události. Na začátku stálo zavedení pouličního 

osvětlení za naším plotem v ulici Dolánecká, o kterém jsem 

se dozvěděla až od dělníků ve chvíli, kdy začali vyměřovat 

a kopat přímo vedle našeho plotu. Později jsem byla starost-

kou ujištěna, že o osvětlení jednali členové zastupitelstva, 

bylo schváleno na veřejné schůzi a viselo na úřední desce. 

Tedy, jak se zdá, moje chyba. Jenže ne tak úplně, protože se 

ukázalo, že informováni předem nebyli ani mí sousedé a to 

mě přivedlo k pídění se po tom, jak je to možné.

Čtu pečlivě zpravodaj a účastnila jsem se většiny veřej-

ných schůzí za poslední roky. Chtěla jsem si přečíst dané 

usnesení nebo zápis ze zasedání, na kterém se rozhodovalo 

o veřejném osvětlení. Zjistila jsem, že internetové stránky 

obce nebyly v tomto ohledu za poslední dva roky aktuali-

zovány. Chyběly zápisy, usnesení zastupitelstva nebo archiv 

úřední desky. Požádala jsem proto obecní úřad o doplnění 

informací na internet. 

Na zářijovém zasedání jsem pak vznesla návrh na zveřej-

ňování podrobnějších informací o průběhu schůzí prostřednic-

tvím Zpravodaje Obecního úřadu Máslovice „Na vědomost 

se dává ...“. Mělo by to zřejmé výhody: každá domácnost by 

věděla o záležitostech projednávaných zastupiteli, navíc srozu-

mitelným jazykem, a ne úředním ptydepe (což je někdy případ 

informací uveřejněných na úřední desce). Zdůrazňuji, že právě 

zastupitelstvo je nejdůležitějším orgánem samosprávy obce. 

Reakce zastupitelek a zastupitelů na můj návrh byla (k mému 

překvapení) vlažná až odmítavá. Občané prý mají být na zase-

dáních přítomni osobně, podrobnější zprávy by občany nezají-

maly, vše podstatné publikováno již v tuto chvíli je. Já tvrdím, 

že ani jedno z těchto tvrzení tak úplně neplatí.

Veřejná zasedání prostě nejsou pro občany povinná, nao-

pak povinností zastupitelů obce je vést zápis a umožnit 

k němu všem přístup. Pro mne důležitá informace k veřej-

nému osvětlení v Dolánecké nebyla ve zpravodaji zveřej-

něna, a to přestože na zářijovém zasedání zastupitelstva byl 

tvrzen opak. Zpravodaj dnes není vyčerpávajícím médiem, 

neinformuje například o nákupech knih nebo časopisů, vel-

mi zřídka se v něm objevují zprávy o přípravě projektů, na 

které obec žádá nemalé veřejné prostředky (určitou výjim-

kou byl článek „Život v zeleni – Living in Green“ z dubna 

2011). Projekty se přitom staly klíčovým nástrojem rozvoje 

obcí. Na co žádáme v obci veřejné prostředky se nás všech 

bytostně týká. 

Chci sdělit tolik – pokud se zajímáte o život v obci, ptej-

te se svých zastupitelů, vyjadřujte své názory, zkušenosti 

a pohledy na různá témata týkající se obce. Například pro-

střednictvím Zpravodaje. Přicházejte s nápady a návrhy nej-

lépe na veřejných zasedáních zastupitelstva. Dnes je napří-

klad aktuální zda a případně jakou budovat kanalizaci. 

Je nesmysl tvrdit, jak jsem párkrát už slyšela, že „to nemá 

cenu“. Pokud jsou internetové stránky obce v době vydání 

tohoto čísla bohatší, už to je určité potvrzení opaku. V malé 

obci má každý hlas velkou váhu, naši představitelé se v sou-

ladu s platnou legislativou jím musí zabývat, stejně jako 

musí poskytovat určité informace.

Jsem přesvědčená, že politika v původním smyslu, tedy 

správa obce, v tak malém společenství jako jsou Máslovice, 

by se neměla omezit na sedm zvolených zástupců. Záležitos-

ti, které se dotýkají jen několika lidí by měly být řešeny pří-

mo s nimi, rozvoj obce by ale měl být podle mého realizován 

s přihlédnutím k názoru co největšího počtu lidí, kteří zde 

žijí. Kvalita komunikace o důležitých otázkách záleží při-

tom na každém jednotlivci. Zajímalo by mne, jaký názor na 

toto téma máte Vy a ocenila bych jakoukoli Vaši reakci – byť 

třeba nesouhlasnou.

Kateřina Vojtíšková, Pražská 62 (domek po p. Charvátovi)

KOHO ZAJÍMÁ DĚNÍ V OBCI?

KOHO ZAJÍMÁ DĚNÍ V OBCI? 
CO K TOMU OBECNÍ ZASTUPITELSTVO

Paní Vojtíšková vznesla na zářijovém zasedání obecního 

zastupitelstva námitky proti veřejnému osvětlení ulice Dolá-

necké v době, kdy celé stavební řízení bylo dávno skončené. 

Celé řízení bylo v souladu s právními předpisy. Obec podala 

žádost o rozšíření veřejného osvětlení stavebnímu úřadu dne 

2.5.2012, stavební úřad nařídil veřejné ústní jednání na místě 

na den 30.5.2012, oznámení o tom viselo předepsaných 15 

dnů na úřední tabuli obecního úřadu, když nedošly žádné 

připomínky a na jednání se nikdo kromě zástupce obce 

nedostavil, vydal stavební úřad rozhodnutí 31.5.2012, to vise-

lo na úřední tabuli v době od 6.6 do 26.6.2012 a když nedošlo 

proti němu k odvolání, nabylo právní moci 10.7.2012. Vše 

proběhlo v souladu se stavebním zákonem a stavební úřad 

ani obec žádný předpis neporušily. Podle paní Vojtíškové 

však informace pouze na úřední tabuli byla nedostatečná 

a celá diskuse nakonec vyústila v otázku, zda jsou občané 

dostatečně informováni o celkovém dění v obci a zda mají 

možnost je ovlivňovat. Diskuse to byla dost vzrušená, paní 
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KRAJSKÉ VOLBY ZA NÁMI
Ve srovnání s volbami v roce 2008 byly ve znamení všeobecně nižší účasti voličů (u nás 45,66 % proti 54,10 % v roce 

2008), široké palety kandidujících stran, ve které malé strany sice zvýšily svůj podíl na celkovém počtu hlasů v našem 

regionu z přibližně 10% na 33 %, ale přesto se žádná z nich do krajského zastupitelstva nedostala právě pro jejich velkou 

roztříštěnost. Největší volební zisky z těchto stran získalo Sdružení nestraníků na Větrušicích (14,58 %) a Strana zelených 

v Dolanech (11,63 %). Z velkých zavedených stran ztrácela nejvíce ODS ve prospěch TOP 09 a starostů a potom ČSSD 

ve prospěch KSČM. Souhrnné výsledky voleb v našem regionu ukazuje následující tabulka (údaje jsou v procentech 

z platných hlasů)

              Dolany Klecany Libčice Máslovice Od.Voda Postřižín Větrušice Vodochody Zlončice
ČSSD      20,36      11,63    15,46       22,31          20,27        10,16      18,05         15,49        24,03  

ODS       12,00     14,01    22,66         7,14          12,89        22,45        9,72         21,32          9,30    

KSČM    23,63     14,51    18,82       24,11          21,39        18,18      18,75         19,85          9,30 

TOP        16,01     31,03    15,34       20,54         12,05        14,43      18,05         12,50         20,93      

Ostatní      

      28,00    28,82     27,72       25,90          33,40        34,78      35,43         30,84         36,44

Účast      44,34    38,45     32,62       45,65           34,74        33,81       37,02        32,64          36,46   

Vojtíšková zvolila tak trochu konfrontační tón a ten zase 

vyvolal „obrannou“ reakci zastupitelů. Diskuse pokračuje 

výše uvedeným článkem. Pokusíme se z něho vybrat 

především to kladné, co může informovanost občanů zlepšit. 

Je to především trvalá péče o aktualizaci webových stránek 

obce na internetu. Zastupitelstvo si je vědomo některých 

nedostatků v této oblasti a urychleně je napraví. Zcela se 

ztotožňujeme i se závěrečnou výzvou k občanům: zajímej-

te se o dění v obci, vyjadřujte své vlastní názory a návrhy. 

Nepřejeme si nic jiného. Na každém zasedání obecního za-

stupitelstva je dána občanům již v předem zveřejněném pro-

gramu jednání příležitost se v tomto směru volně vyslovit 

a každé číslo zpravodaje končí výzvou: pište do zpravodaje.

Kritici ovšem také někdy přehánějí a tento případ není 

výjimkou. Paní Vojtíšková třeba tvrdí, že zpravodaj málo in-

formuje o projektech, na které obec žádá veřejné prostředky. 

To není pravda. Zpravodaj informoval o všech případech, 

kdy jsme o tyto prostředky žádali, ovšem poslední dotaci 

na nějakou investiční akci dostala obec na opravu fasády 

mateřské školy v roce 2007 a na kulturní akce v roce 2010. 

Naopak bychom mohli uvést řadu příkladů, kdy zastupitel-

stvo přímo prostřednictvím anket ve zpravodaji vyzývalo 

občany k aktivnímu formování obecní politiky v takových 

závažných otázkách, jako je zpracování územního plánu (an-

keta Jakou chceme mít obec), postoj obce k rozšíření letiště 

Vodochody nebo využití sportovních kabin. Za účasti rodin 

jsme vybírali herní prvky na hřiště u kabin a u mateřské 

školy. Usilujeme o dobrou informovanost občanů o dění 

v obci i o jejich aktivní spoluúčast na něm a vítáme každý 

podnět ke zlepšení v tomto směru. 

strany celkem

Z HISTORIE NAŠÍ OBCE
O ČEM JEDNALO OBECNÍ ZASTUPITELSTVO PŘED 90 LETY

Zápis ze schůze obecního zastupitelstva, konané dne 

25. 3. 1922 v místnosti obecního úřadu.

Přítomni: starosta Antonín Filinger, členové zastupitelstva 

Bedřich Dlouhý, Josef Kasalický, František Kliment, František 

Franěk, Jan Bělka, Josef Pokorný, Stanislav Štros a Josef Hlas.

Pořad:

1/ Oprava obecního rozpočtu po přikázání 5 % z dani 

obratu se jednohlasně dle návrhu obecní rady přijímá.

2/  Žádost Josefa Doležala o udělení hostinské koncese, 

jíž se jeho matka v jeho prospěch vzdává. Obecní zastu-

pitelstvo nečiní žádných námitek proti udělení koncese  

a přimlouvá se za její udělení Josefu Doležalovi.  

3/ Paní Antonie Hlasová žádá o odprodej cesty mezi čp. 

18 a 25. Obecní zastupitelstvo se usnáší, že proti odprodeji 

nečiní žádných námitek a požádá správní okresní komisi 

o povolení k odprodeji.

Skončeno a podepsáno.

Dvě malé poznámky k zápisu. Jak je vidět, před 

devadesáti lety nebylo nikterak jednoduché získat koncesi 

k provozování hospody a tedy čepování alkoholických 

nápojů. V posledních letech se to u nás v zájmu svobod-

ného podnikání „zjednodušilo“ , takže rozlévat rum může 

málem každý trafi kant a teprve pod dojmem metylalkoho-

lové katastrofy se to má napravit. Inu – nebylo všechno 

špatné ve starých dobách.

A pokud jde o tu cestu, spojující Pražskou a Vltavskou 

ulici kolem obecního úřadu, prodána nakonec nebyla a je 

tu dodnes. 
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Jejich majitelé se obávají toho, že po napojení ulice Na 

Vartě na budoucí ulici v zamýšlené výstavbě 16 domků 

v lokalitě 1/5 k poškození domů přejezdy těžkých do-

pravních prostředků dojde a obrátili se v této věci písemnou 

peticí na obecní úřad. K jejímu projednání svolala starostka 

ústní jednání, na které byli pozváni všichni uživatelé ulice 

Na Vartě (sešlo se jich devět) a dva odborní znalci v oboru 

stavby komunikací ing. David Krása, ředitel Metroprojek-

tu (a také zastupitel v obci Husinec-Řež) a Evžen Švásta, 

jednatel stavební fi rmy Envos, která provádí rekonstrukci 

ulice U Vodojemu. Za obec byli přítomni kromě starostky 

zastupitelé Jiří Levý a Hana Vovsová. Po odborném výkla-

du obou znalců se shodně uznalo, že rekonstrukce ulice Na 

Vartě podle vypracovaného projektu s pevným podložím, 

řádným odvodněním a s povrchovou zámkovou dlažbou 

bude znamenat zlepšení dopravních poměrů, zejména pod-

statným snížením otřesů proti dosavadnímu stavu. Autoři 

petice nejsou proti této rekonstrukci, ale nechtějí, aby ulice 

sloužila k přejezdům těžkých strojů při výstavbě 16 domků 

v lokalitě 1/5 a požadují splnění příslušného slibu vybudo-

vat u nové ulice v lokalitě 1/5 otočku místo jejího napo-

jení na ulici Na Vartě. Podle starostky se s touto variantou 

počítalo, ale do územního plánu nemohla být vtělena a ne-

ní realizovatelná pro zásadní zamítavé stanovisko hasičů 

a záchranářů, kteří jednoznačně trvali na průjezdnosti 

poměrně dlouhé nové ulice. Jednání vyústilo v závěr, že při 

stavebním řízení první fáze výstavby, kterým je zasíťování 

stavebních pozemků, a pak i při stavbě jednotlivých domů 

bude obec jako účastník řízení uplatňovat po předchozí 

konzultaci s vlastníky domů na ulici Na Vartě takové pod-

mínky pro vydání stavebního povolení, které umožní co 

nejmenší zatížení ulice Na Vartě. Přítomní stavební znalci 

také doporučili vlastníkům sousedních domů, aby si před 

zahájením  předpokládané výstavby nechali od znalců vy-

pracovat pasport technického stavu domů pro eventuální 

budoucí vymáhání náhrady za případné škody od stavební 

fi rmy z jejího pojištění.    

Jako okrajová otázka na jednání došla na přetřes i otázka 

vlastnických vztahů. Starostka na základě archivního do-

kumentu z roku 1930 upřesnila, jak to bylo s odstoupením 

části stavebních pozemků obci k rozšíření komunikace. 

Nebylo to z dobré vůle jednotlivých stavebníků, ale byla 

to podmínka obce, aby mohl tehdejší majitel pozemku 

František Zoula pozemek na stavební parcely rozdělit 

a prodat. Bez jejího splnění by tam dnešní domky vůbec 

nestály. K příslušnému zápisu do pozemkových knih však 

nedošlo, uvedený pás je vlastnictvím soukromým, je ovšem 

vedený v katastru jako součást veřejné komunikace a vlast-

ník nemůže z vlastní vůle tuto jeho funkci měnit.

OHROZÍ BUDOUCÍ REKONSTRUKCE ULICE NA VARTĚ 
SOUSEDNÍ DOMY ?

ZPRÁVY Z OBECNÍHO ÚŘADU
 Rozšíření veřejného osvětlení
Rozšíření veřejného osvětlení v ulici Na Vartě a za-

vedení osvětlení do ulice Dolánecké bylo dokončeno. 

V ulici Na Vartě byla situace jednoduchá, zde pouze 

elektrikář se svolením ČEZU připevnil a zapojil lampy 

na dvou sloupech stávajícího elektrického vedení, 

takže tato akce byla dokončena již v září. V ulici Do-

lánecké byla situace technicky složitější. Ulice je to 

úzká a k tomu je v zemi již uloženo elektrické vedení 

a dálkový optický kabel. Bylo třeba také respekto-

vat vjezdy na jednotlivé pozemky i některá přání je-

jich majitelů. Nakonec se podařilo umístit v ulici dvě 

světla tak, aby ničemu nepřekážela. Dvě světla byla 

zapojena, třetí na konci ulice bude zapojeno až bude 

komunikačně připojena lokalita 1/5 (stavební parcely 

u ulice Na Vartě). 

 Sběr šatstva, nádobí, dek, utěrek, peřin apod. 

pro Diakonii Broumov se uskuteční v neděli 2.12. od 16 
do 17 hodin v kabinách.  Čisté věci noste, prosím, pečlivě 

zabalené do pytlů či krabic.  

 Okleš�ování stromů
ČEZ opět žádá všechny majitele nemovitostí, jejichž 

stromy zasahují svými větvemi do elektrického vedení, aby 

je oklestili.

 První krok v realizaci projektu Život 
v zeleni

Tímto krokem bylo vysázení živého plotu z habrů podél 

hřiště, který má oddělit prostor hřiště od silnice. Na akci 

pracovali zaměstnanci významné poradenské a auditorské 

fi rmě  KMPG z Prahy, kteří to zároveň brali jako příjemný 

rodinný výlet do přírody. O přítomné děti se jim starali 

pracovníci neziskové ekologické organizace Tereza, která 

právě celou tuto akci obci nabídla. Vysázeno bylo celkem 

300 sazenic habrů. Z našich občanů se práce zúčastnili 

členové zastupitelstva Jiří Levý, Jiří Machačka, Vladěna 

Sýkorová, Lída Szöllöszová a Hana Vovsová a z dalších 

občanů pak pánové Řezáč, Bočan a Jezbera a z mládeže 

Adam Levý.
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 Rekonstrukce ulice U Vodojemu  již začala 

a bude dokončena do konce listopadu. Do výběrového řízení 

se přihlásily dvě fi rmy (Envos a Viamo). Výběrová komise 

ve složení starostka, místostarosta, Jiří Levý, pan Musil 

(technický dozor u lokality 1/6), pan Kovacs (současný 

technický dozor ulice U Vodojemu) doporučila zastupi-

telstvu fi rmu Envos, jejíž nabídka byla cenově výhodnější 

a fi rma má větší zkušenosti s pokládkou zámkové dlažby. 

Firma Viamo se specializuje více na živičné povrchy. Na 

veřejné schůzi 18.9. zastupitelé schválili jednomyslně 

výběr fi rmy Envos. Celkové náklady na rekonstrukci ulice 

jsou rozpočtovány ve výši 1730000.   

 Psí miláčci znečiš�ují obec
Upozorňují na to někteří občané. Prosíme proto jejich 

majitele, aby uklízeli, co pejskové na vycházce utrousí. Od 

psů pokakané ulice nebudí pěkný dojem. 

OTEVÍRACÍ DOBA KNIHOVNY V LISTOPADU A PROSINCI: 
6.11., 20.11., 4.12., 18.12. od 17 do 18.30 hodin. V případě nutnosti vypůjčit si knihu rychle (např. z důvodu studia 

ve škole apod.), je možné přijít kdykoliv v úterý mezi 18-19 hodinou. 

V sobotu 20.října se konalo již tradiční Máslovické 

dýňování. I když bylo většinu času pod mrakem a dost 

chladno, počasí návštěvníky neodradilo. Letos jsme za-

znamenali rekordních 743 návštěvníků, z toho 51 máslovic-

kých, kteří si zlevněné vstupenky zakoupili předem. 

Většina návštěvníků zdatně vyřezávala a zdobila dýně (za 

ochotné a odborné pomoci manželů Švarcových, kteří 

zajistili i velké množství přírodních materiálů ke zdo-

bení vyřezaných dýní). Děti si také zasoutěžily s dýněmi 

a balónky, zacvičily aerobik s Andreou Zoulovou. 

Návštěvníky lákaly i dýňové speciality, kterých bylo na 

„jídelníčku“ celkem 15 druhů. K jejich ochutnání a prodeji 

lákaly Bára Levá a Kristýna Adámková (z Prahy). Na je-

jich uvaření či upečení se podíleli Anuška Hubená, Andrea 

Zoulová, Martin Sýkora, Jana Šťastná, Eva Hořánková 

a Katka Šertlerová. Všechny jejich výrobky velmi chut-

naly. Na Dolskou medovinu, čerstvý jablečný mošt a další 

nápoje lákala a vydávání dýňových  pochoutek zajisťovala 

Anička Sýkorová se dvěma spolužáky. 

Do soutěže o nejoriginálnější, nejvtipnější a nejstraši-

delnější dýni bylo přihlášeno 86 dýní. Porota ve složení 

manželé Švarcovi a starostka měli opravdu těžkou úlohu. 

Ve velmi krátkém čase museli vybrat v každé katego-

rii tři nejlepší výtvory. Dýně byly letos opravdu pove-

dené. Z máslovických účastníků se umístila v jedné kat-

egorii jako třetí Maruška Horváthová s kamarádkou a jako 

druhá Anička Zoulová s Šárkou Horváthovou. Pohádkově 

strašidelný les organizovala Hanka Vovsová za pomoci 

Andrey Zoulové. Do masek se převlékly Vojta, Honzík 

a Eva Hořánkovi, Anička Sýkorová, Kristýna Adámková 

a tři skauti z Klecan. Na konci cesty u přívozu dostaly 

děti sladkou odměnu. Poděkování patří kromě již výše 

jmenovaným i Lídě a Ondřejovi Szöllöszovým, Petře Hor-

váthové,  Jiřímu Levému, Machačkovi a Řezáčovi, dále 

Františku Bočanovi, Karlu Česenkovi, Pepovi Černému, 

Radkovi Vorlovi a Lubošovi Janovskému za pomoc při 

akci. Z mladších pomocníků si zaslouží pochvalu sestry 

Horváthovy a Anička Zoulová za to, že pomáhaly, kde bylo 

třeba a Dan Zikmund a Míša Tichá za prodej suvenýrů na 

stánku. 

DÝŇOVÁNÍ



Na vědomost se dává….
Vydává Obecní úřad Máslovice, rediguje ing. Vladimír Cha-

lupný, titulní list kreslil Michal Morovian. Registrováno na 

Ministerstvu kultury ČR pod číslem MK ČR E 12702. Vychází 

šestkrát do roka. Uzávěrka tohoto čísla je 30. 10. 2012. Sazba 

Daniela Kramerová. Uveřejněné příspěvky nevyjadřují vždy 

názor obecního úřadu.

Pište do zpravodaje!
Pište o všem, co se v obci nebo jednotlivých organizacích děje, co 

se vám líbí nebo nelíbí, co byste navrhovali nebo s čím nesouhlasíte 

a nebo napište, co byste chtěli vědět, o čem by se mělo také psát. Uzá-

věrka příštího čísla je 15. prosince 2012. Příspěvky můžete předávat 

do schránky obecního úřadu nebo p. Chalupnému či posílat mailem na 

adresu: ou@maslovice.cz

ZPRÁVY Z MUZEA

 Společenská kronika  
Za měsíc říjen dodatečně blahopřejeme paní Jarmile Fantové k osmdesátinám, které oslavila dne 13. října, 

a dále panu Jiřímu Machačkovi, který si připomněl své šedesátiny 19. října.

Také nemůžeme zapomenout na nového čerstvého –sátníka panaTomáše Petržilku, 

který završil své první půlstoletí  života 31. října. 

S předstihem téměř celého měsíce blahopřejeme panu Vlastimilu Novákovi k sedmdesátinám (28.11.). 

Všem jubilantům přejeme všechno nejlepší,  co lze druhému člověku přát: zdraví a mnoho dalších let 

v životní pohodě!

TVOŘÍME BETLÉM Z MÁSLA
V sobotu 24. listopadu od 11 do 16 hodin se uskuteční tvořivá dílna, kde se zájemci  pod vedením autorky máslových 

betlémů Šárky Havlíčkové seznámí s technikou modelování fi gurek z másla.Všechny vydařené výtvory se stanou 

součástí již dvanáctého betlému  z másla, který bude vystaven v muzeu od neděle 2. prosince do konce ledna.

Účastníci si přinesou jídelní nůž a dřevěné prkénko nebo plastovou podložku. Vložné je 50 Kč, pro máslovické 

občany 40 Kč a hradí se na místě. Místem konání je prostor knihovny na obecním úřadě.

VÝSTAVA VĚJÍŘŮ
Nenechte si ujít tuto krásnou výstavu ze sbírky pražské sběratelky paní  Dagmar Klingerové. Potrvá již jen do 25. 

listopadu. 

VÝSTAVA ČERTI, ĎÁBLOVÉ A SATANI
bude v muzeu od 1. prosince do konce ledna. Pokud máte doma nějakou fi gurku, loutku, knížku, obrázek či cokoliv, 

co s tématem čerta, ďábla, satana souvisí, zapůjčete, prosím, do muzea na výstavu. Děkuji. V. Sýkorová 

Veřejná schůze zastupitelstva obce se koná ve čtvrtek 1. listopadu od 19 hodin na obecním úřadě. 

Program: 

1. Zpráva o činnosti mateřské školy

2. Projednání a schválení rozpočtového opatření č. 4 

3. Schválení účetní směrnice

4. Zpráva o rekonstrukci ulice U Vodojemu 

5. Projednání a schválení kulturních akcí na rok 2013

6. Různé, diskuse   

VEŘEJNÁ SCHŮZE ZASTUPITELSTVA OBCE
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